

Sponsorship package of CIS-RAM 2024

1. Diamond Sponsor: 20,000RMB

- Opportunity to speak at the Industry Forum session (12 minutes)
- Display of corporate video (3 minutes) during tea breaks
- 2 access passes to the conference (inclusive of tea breaks and lunches)
- Placement of pull-up banner at the conference hall
- Exhibition desk with power supplies
- Inclusion of company LOGO in the conference program book and conference website

2. Platinum Sponsor: 16,000RMB

- Opportunity to speak at the Industry Forum session (10 minutes)
- 2 access passes to the conference (inclusive of tea breaks and lunches)
- Placement of pull-up banner at the conference hall
- Exhibition desk with power supplies
- Inclusion of company LOGO in the conference program book and conference website

3. Gold Sponsor: 12,000RMB

- Opportunity to speak at the Industry Forum session (5 minutes)
- 1 access passes to the conference (inclusive of tea breaks and lunches)
- Placement of pull-up banner at the conference hall
- Exhibition desk with power supplies
- Inclusion of company LOGO in the conference program book and conference website

4. Exhibition: 8,000RMB

- Exhibition desk with power supplies

Email Address: cis-ram2024@outlook.com

CIS-RAM 2024 企业赞助配套

1. 钻石赞助商: 20,000RMB

- 行业会议, 作 12 分钟的会议报告
- 在会议休息时段播放贵公司宣传视频 (3 分钟)
- 2 张通行证/注册证 (茶歇和午餐)
- 为贵公司在会场附近放置宣传易拉宝
- 提供宣传展台及电源, 供赞助商布置宣传、面对面交流互动
- 嵌入贵公司 LOGO 到会议程序册和会议网站

2. 白金赞助商: 16,000RMB

- 行业会议, 作 10 分钟的会议报告
- 2 张通行证/注册证 (茶歇和午餐)
- 为贵公司在会场附近放置宣传易拉宝
- 提供宣传展台及电源, 供赞助商布置宣传、面对面交流互动
- 嵌入贵公司 LOGO 到会议程序册和会议网站

3. 黄金赞助商: 12,000RMB

- 行业会议, 作 5 分钟的会议报告
- 1 张通行证/注册证 (茶歇和午餐)
- 为贵公司在会场附近放置宣传易拉宝
- 提供宣传展台及电源, 供赞助商布置宣传、面对面交流互动
- 嵌入贵公司 LOGO 到会议程序册和会议网站

4. 展览: 8,000RMB

- 展览桌

联系邮箱: cis-ram2024@outlook.com



cis-ram.org/2024